





تجفيف يمنحك الثقة التامة

حائز على أعلى تصنيف لتوفير الطاقة ®ENERGY STAR في العام 2021. توفير الطاقة بنسبة تصل إلى 65% مع مجفف .DUAL Inverter Heat Pump™

A Dry that Gives You Total Confidence

Awarded the ENERGY STAR® Most Efficient Mark in 2021. Up to 65% energy saving with DUAL Inverter Heat Pump™ dryer.



MDUAL Inverter Heat Pump





تحكم ذكي, حياة ذكية Smart Control, Smart Life

التحكم من أي مكان

استخدمی تطبیق ®LG ThinQ علی هاتفك الذكى لبدء دورة تجفيف أو للحصول على إشعارات عند الانتهاء من أي مكان. Control from Anywhere Use LG ThinQ® app on your smartphone to start a dry cycle or

get notifications when your

laundry is done from anywhere.





فلتر مزدوج لمضاعفة النظافة

استمتعي بتقليل النسالة والغبار مع الفلتر المزدوج إلى مستوى لا يمكن للشعر المرور خلاله.

Dual Filter means Twice the Clean

Minimize lint and dust with the Dual Filter to the point where the hair couldn't pass through.



مكثف التنظيف المريح

استمتعى بالصيانة السلسة لمكثف التنظيف التلقائي الذي ينظف ذاته دون أي تدخل من جانبك.

Condenser with Convenient Cleaning

Enjoy hassle-free maintenance of the Auto Cleaning Condenser-it self-cleans so you don't have to.

أبعاد المنتج (سم) ... (ma) أبعاد المنتج





الوزن الصافي (كغ) Net Weight (Kg)





LG DUAL Inverter Heat Pump™ Dryer

الملابس بنفس حالتها الجديدة

حافظي على ملابسك المفضلة من الانكماش أو التلف مع ميزة التجفيف بدرجة حرارة منخفضة.

Clothes Come Out Looking Like the Day You Bought Them.

Keep your favorite clothes from shrinking or getting damaged with lower temperature drying.







تجفیف مثالی من أول مرة

استمتعى بملابس جافة تمامًا من أول مرة بفضل تكنولوجيا التجفيف بمستشعر Sensor Dry, والتي يعمل فيها مستشعر الرطوبة على تحسين وقت التجفيف تلقائيًا.

An Optimal Dry on the First Try

Have well dried clothes the first time with Sensor Dry, which humidity sensor automatically optimizes drying time.

تخلصي من %99.9 من البكتيريا

تقتل الدورة المضادة للبكتيريا %9.9 من البكتيريا العالقة بالملابس من خلال التجفيف بدرجة حرارة عالية.

Reduce 99.9% of Bacteria

Antibacterial cycle reduces 99.9% of bacteria on clothes with high temperature drying.















